
Protokoll nr 2/2020 fört vid telefonmöte med Svenska
Eurasierklubbens styrelse den 16 februari kl.18.00.

Närvarande: Ariana Carlén, Maja Ärleborg Hasselkvist,
Inger Johansson, Josephine Wistrand, Amanda Johnsson
Pernilla Sellgren.
Adjungerad: Robert Olsson. (kassör) 
Frånvarande: Anita Brage, Nina Klar, Åsa Juntti.

§ 1. Mötets öppnande.
Ordförande hälsade välkommen och öppnade mötet kl. 18.00.

§ 2. Godkännande av dagordning.
Det uppgjorda förslaget godkändes.

§ 3. Val av justerare.
Till justerare valdes Josephine Wistrand

§ 4. Föregående protokoll.
Protokoll nr. 1/2020 godkändes efter rättelse av § 8. Utställningskommittén, 
där domararvodet höjts till 1250:- inklusive skatteavdrag. Arbetsgivaravgiften
ingår inte.

§ 5. AU beslut och per Capsulam-beslut.
Ingenting att behandla.

§ 6. Ekonomi.
På placeringskontot finns 205.889:-  och 41.842:- på företagskontot.
Förslag till budget för nästkommande år genomgicks.
Ingen medlem har anmält sitt intresse för att bli kassör i klubben på ideell basis.

§ 7.      Inkomna skrivelser och rapporter.
Maja Ärleborg hade förhinder och deltog ej i SKKs avelskonferens.
Ordförande representerade Kuvaszklubben på konferensen och  rapporterade att
den varit mycket givande. Bland annat diskuterades Ras utförligt och tolkningen
av Agria-statistiken.
Styrelsen har nominerat vår ordförande att ingå som ledamot i SSUK.
Utställningsanmälan 2022 är skickad till SSUK
Regelförslag inkommit gällande freestyle, lydnad, rallylydnad och bruks.
 SKK: information om förändrade ersättningsregler.



 Auktorisation av allrounddomare, nya är Birgitta Svarstad och Annika Ulltveit-Moe.
SKKs föreningskommitte : erbjuder tjänster för årsmöte och föreningsteknik.
 Från SKKs diciplinnämnd gällande avstängning av golden retriever-kennel.

 

§ 8 Kommittéerna.

a) Avelskommitté: Planeringen inför avelskonferensen fortskrider.
Maja och Inger besiktade lokalerna. Kvällen 29/2 planeras för de som övernattar
att vi träffas i vandrarhemmets kök och ev. beställer egen pizza. Maja inhandlar dryck som   
klubben bjuder på. 

b) Utställningskommitte: Styrelsen godkände att ringsekreteraraspirant får
träna vid eurasierspecialen. Planeringen fortsätter.
Benny Blid von Schedvin är bokad att döma Eurasierspecialen 2021 och sedan tidigare
är Johan Andersson kontrakterad.

c) PR-, informations- & utbildningskommittén: Den 27 januari hade
            gruppen ett möte tillsammans med ordförande inför verksamhetsåret 2020 gällande    

montrarna.
            Kassören hör med tryckeriet gällande saknade almanackor.

d) MH-BPH kommitté: Till BPH söndag den 17/5 är i nuläget
            7 hundar anmälda. Räknar med att högst 20 hundar kan deltaga.

Åsa Juntti avstår sin plats i kommittén.

e) Redaktionen: Inget att rapportera.

§ 9. Förslag till aktivitetskommitté.
Pernilla Sellgren undersöker om det funkar att ha en FB grupp där alla eurasier-
 promenader och andra aktiviteter i vårt avlånga land finns utannonserade. En liknande 
grupp finns redan men används sparsamt av klubbens medlemmar då man endast går ut i sin 
egen region.
Diskuterades även att ekonomiska bidrag kan ges för fika o.dyl. Vid träffar som
medlemmarna anordnar.

§10. Årsmöte & Avelskonferens.
 Göran Björkman, Black Baloos kennel har tackat ja till att sitta som ordförande 
under årsmötet. Maria Dahlberg från SKKs avelskommitté har tillfrågats
gällande att medverka som sakkunnig för index. Hon har ännu ej lämnat svar.
Verksamhetsberättelse, balans och resultaträkning, inventarieförteckning,
och revisionsberättelsen ska ligga på hemsidan senast 2 dagar före årsmötet.
Detta gäller också  budget för 2020 och verksamhetsplan för 2020.
Valberedningens förslag är klart,
Pokaler till Årets utställningseurasier och Årets arbetande eurasier är graverade.

Motion gällande byte av dag för Eurasierspecialen från lördag till söndag har inkommit
 från Annika Håkansson och Christel Fredriksson med förslag om olika aktiviteter som 



   stärker gemenskapen på lördag och ha utställningen förlagt till söndag.
Styrelsen tycker det är ett mycket bra förslag men då måste det bildas en egen aktivitets-
grupp som kan jobba med detta.
Styrelsen rekommenderar i nuläget att motionen avslås eftersom utställningsdagarna är 
inbokade t.o.m. år 2022 och i år är  BPH inbokat för söndagen.

§11. Hänskjutna frågor.
Webbansvarig jobbar med inloggningen till både hälsoregistret och protokollen.
Medlemsavgiften för år 2021 föreslås bli oförändrad då SSUK ej planerar 

            någon höjning.
Sekreterare fick i uppdrag att kontakta SSUK Carina personligen gällande
 den planerade träffen i föreningsteknik.
Till centrala avelskonferensen beslutade styrelsen att ej skicka någon
representant från vår klubb. 

§12, Övriga frågor.
Inga frågor fanns att behandla.

§13.    Nästa Möte.
Fredag den 28/2 på Vilsta sporthotell, Eskilstuna Tid bestäms senare.

§14. Mötets avslutning.
Ordförande tackade mötesdeltagarna och förklarade mötet avslutat kl. 20.45.

Protokollförare Ordförande Justerare

Inger Johansson Ariana Carlén Josephine Wistrand

 


